

Affected Users:

This communication is written to provide you with (a) an update on the outcome of the motion brought by the Trustee to, among other things, fix the conversion dates for cryptocurrency claims (the “**Conversion Motion**”); and (b) a reminder to file your claims with the Trustee and to not provide your personal information to any independent third party.

(a) Conversion Motion

As you are aware, the Conversion Motion occurred on January 26, 2021 via Zoom. A summary of the court proceedings can be found as a “Status Update” on our website at millerthomson.com/en/quadrigacx/

Hainey J. of the Commercial List released a handwritten endorsement on the Conversion Motion on March 1, 2021, and agreed with submissions by counsel for the Trustee. It was determined that the valuation of the cryptocurrency claims should be completed *as of the date of bankruptcy on April 15, 2019*. A [PDF copy of the endorsement](#) can be found on our website.

(b) Online Safety

The Trustee and Representative Counsel have both received significant messages and questions about the imitation website (www.quadrigacx.com, the “**Imitation Website**”) from Affected Users. As a reminder, if you visited the Imitation Website and provided your username/password, we suggest that you immediately change your password or login information for any other websites or devices that use the same or similar information as your Quadriga login information.

Beyond the Imitation Website, Representative Counsel has also been contacted by multiple Affected Users who have been informed by unauthorized third parties that the distribution of funds has already occurred for certain Affected Users. ***This is untrue. The Trustee has not yet conducted a distribution of funds to Affected Users.*** Any third party (neither Representative Counsel nor the Trustee) who is requesting your claim information or personal details regarding QuadrigaCX is **not authorized to collect your personal information for the QuadrigaCX estate**. We recommend that you always confirm that you provide your claim information or questions to either the Trustee (Ernst and Young) or Representative Counsel (Miller Thomson).

Tips for Affected Users to take with respect to protecting your personal information can be found on our website under the February 28, 2021 “Status Update”.

If you have any further questions on protecting your personal information or on filing your claim, Representative Counsel can be contacted via email at quadrigacx@millerthomson.com. The Trustee can also be emailed directly at quadriga.trustee@ca.ey.com. **All correspondence with either Representative Counsel or the Trustee should be double-checked to ensure that Affected Users are communicating with authorized parties.**

Aux utilisateurs touchés :

Le présent avis vise à a) faire le point sur les résultats de la requête présentée par le syndic pour, entre autres, établir les taux de conversion des demandes présentées en cryptomonnaie (la « **requête de conversion** »); b) vous rappeler de présenter votre demande au syndic et de ne donner aucun renseignement personnel à un tiers indépendant.

a) Requête de conversion

Comme vous le savez, la requête de conversion a été entendue le 26 janvier 2021 par Zoom. Vous trouverez un résumé des procédures dans la section « Mise à jour » de notre site Web au <https://www.millerthomson.com/fr/quadrigacx/>.

Le juge Hainey du rôle commercial a présenté une inscription manuscrite concernant la requête de conversion le 1^{er} mars 2021, et s’est dit d’accord avec les observations des avocats à l’intention du syndic. La date de référence pour les demandes en cryptomonnaie a été fixée au *15 avril 2019, date de la faillite*. [Une copie de l’inscription](#) figure sur le site Web.

b) Sécurité en ligne

Le syndic et les avocats des utilisateurs touchés ont reçu un nombre important de messages et de questions d’utilisateurs touchés au sujet du faux site Web (www.quadrigacx.com, le « **faux site Web** »). Nous vous rappelons que si vous avez visité le faux site Web et fourni votre nom d’utilisateur et votre mot de passe, il vaut mieux changer immédiatement votre mot de passe ou vos données de connexion sur les sites Web et les appareils pour lesquels vos données de connexion sont semblables ou identiques à vos données de connexion au site Web de Quadriga.

Par ailleurs, les avocats des utilisateurs touchés ont aussi été contactés par plusieurs utilisateurs touchés qui avaient été informés par des tiers non autorisés que des fonds avaient déjà été versés à certains d’entre eux. ***Cela est faux. Le syndic n’a pas encore versé de fonds aux utilisateurs touchés.*** Aucune personne (autre que le syndic ou les avocats des utilisateurs touchés) **n’est autorisée à recueillir vos renseignements personnels au nom de la succession de QuadrigaCX**. Nous vous recommandons de vous assurer systématiquement de bien envoyer vos renseignements ou questions sur votre réclamation au syndic (Ernst and Young) ou aux avocats des utilisateurs touchés (Miller Thomson).

Pour des conseils sur la protection de vos renseignements personnels, consultez la mise à jour du 28 février 2021 sur notre site Web.

Si vous avez d’autres questions sur la protection de vos renseignements personnels ou sur la présentation de votre réclamation, vous pouvez communiquer directement par courriel avec les avocats des utilisateurs touchés à quadrigacx@millerthomson.com. Vous pouvez joindre directement le syndic par courriel à quadriga.trustee@ca.ey.com. **Toute correspondance avec les avocats des utilisateurs touchés ou le syndic doit être vérifiée pour s’assurer que les utilisateurs touchés communiquent avec des parties autorisées.**



[Subscribe](#) | [Unsubscribe](#)

Miller Thomson LLP uses your contact information to only send you information electronically on Quadriga CGX matters. If you no longer wish to receive electronic communications from Miller Thomson LLP, you may [Unsubscribe](#) at any time. If you have any questions about our information practices or obligations under Canada’s anti-spam laws, please contact us at privacy@millerthomson.com. Miller Thomson LLP Scotia Plaza, 40 King Street West, Suite 5800, P.O. Box 1011, Toronto, Ontario, Canada M5H 3S1 416.595.8500 | www.millerthomson.com

[Abonnement](#) | [Désabonnement](#)

Miller Thomson S.E.N.C.R.L., s.r.l. utilise vos coordonnées dans le but de vous envoyer des communications électroniques portant sur au sujet de Quadriga CGX. Si vous ne souhaitez plus recevoir de communications électroniques de la part de Miller Thomson S.E.N.C.R.L., s.r.l., vous pouvez cliquer sur [Désabonnement](#) à tout moment. Si vous avez des questions concernant nos pratiques d’information ou nos obligations en vertu de la Loi canadienne anti-pourriel, veuillez faire parvenir un courriel à privacy@millerthomson.com. Miller Thomson S.E.N.C.R.L., s.r.l. Scotia Plaza, 40, rue King Ouest, bureau 5800, CP 1011, Toronto (Ontario) Canada M5H 3S1 416.595.8500 | www.millerthomson.com